
P R O T O K Ó Ł  N R  XVI/2012 

z sesji Rady Gminy w Strawczynie 

z dnia 21 maja 2012 r. 

 

 

 

W sesji udział wzięli: 

1) Radni, 

2) Sołtysi, 

3) zaproszeni goście, 

4) pracownicy Urzędu Gminy w Strawczynie. 

 

Listy obecności w załączeniu. 

Porządek obrad w załączeniu. 

 

 

Ad. 1. 

Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

 

Pan Stanisław Zdyb – Przewodniczący Rady Gminy dokonał otwarcia 

posiedzenia i powitał zebranych. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. W sesji udział wzięło 

15 Radnych. Wszyscy Radni obecni. W związku z tym sesja może podejmować 

prawomocne decyzje i uchwały. 

 

Ad. 2. 

 Powołanie sekretarza i protokolanta obrad. 

 

Na sekretarza obrad został powołany Pan Tadeusz Kukulski - Radny, a na 

protokolanta powołano Annę Michalską. 
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Ad. 3. 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy złożył wniosek o wycofanie z porządku obrad 

punktu nr 7. 4) Podjęcie uchwały  w sprawie przekazania mienia komunalnego 

sołectwa Strawczynek, ponieważ pojawiły się nieścisłości prawne i należy je wyjaśnić.  

 

Pan Przewodniczący obrad złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad                          

o stanowisko  Rady Gminy  w  Strawczynie w sprawie przyznania telewizji TRWAM 

miejsca na multipleksie cyfrowym - jako punkt nr 11, a numeracja następnych 

punktów zostanie odpowiednio zmieniona.  

 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Porządek obrad z w/w zmianami został przegłosowany: 

- za – 14, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 14 Radnych. Porządek obrad ze zmianami został przyjęty jednogłośnie. 

 

W związku z powyższym z porządku obrad wykreślony został punkt nr 7. 4) i dodany 

pkt dotyczący stanowiska Rady Gminy w Strawczynie w sprawie przyznania telewizji 

TRWAM miejsca na multipleksie cyfrowym - jako punkt nr 11, a numeracja 

następnych punktów została odpowiednio zmieniona. 

 

Ad. 4. 

Przyjęcie protokółu Nr XV/2012 z sesji Rady Gminy z dnia 30 marca 2012 r.  

 

Do protokółu z sesji Rady Gminy w Strawczynie Nr XV/2012 z dnia 30 marca 2012 r. 

nie wpłynęły uwagi i zastrzeżenia. 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przyjęcie w/w protokółu: 
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- za – 14, 

- przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 14 Radnych. Protokół Nr XV/2012 z sesji Rady Gminy przyjęto 

jednogłośnie w brzmieniu jak sporządzono. 

 

Ad. 5. 

Zapytania i interpelacje. 

 

Pan Tadeusz Czarnecki – Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Panie Przewodniczący, 

Panie Wójcie jest wniosek mieszkańców Oblęgora ulic Huta Górna i Wiosenna, 

mianowicie prośba o zamontowanie na jezdni tych ulic progów zwalniających. Wiąże 

się to z tym, ż są to bardzo wąskie ulice i proste, ale z dużymi wzniesieniami i chłopcy 

wymyślili sobie „zabawę” – gonitwy. W nocy jest ryk silników, jeżdżą quadami, 

motorami, a nawet samochodami, jest szaleństwo. Taka „zabawa” może skończyć się 

nieszczęściem, dlatego mieszkańcy proszą o zamontowanie progów zwalniających, 

które spowodują ograniczenie prędkości.  

 

Ad. 6. 

Realizacja uchwał z sesji Rady Gminy i informacja z pracy Wójta Gminy 

między sesjami.  

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy przedstawił realizację uchwał Rady Gminy                

w Strawczynie podjętych na sesji w dniu 30 marca 2012 r. oraz informację z pracy 

Wójta Gminy między sesjami Rady Gminy (informacje w zał.). 

 

Przegłosowano w/w informacje: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Rada Gminy przyjęła jednogłośnie przedłożone informacje. 
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Ad. 7. 1) 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Strawczyn na 2012 r. 

 

Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie gminy Strawczyn na 2012 rok. 

 

Pani Katarzyna Staszewska - Przewodnicząca Komisji Statutowej poinformowała – 

obydwie Komisje Statutowa i Samorządowa zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały. 

 

Pani Anna Dziewanowska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała – 

połączone Komisje Rewizyjna i Budżetu i Inwestycji zaopiniowały pozytywnie 

proponowane zmiany w budżecie gminy na 2012 r. 

 

Pani Teresa Raczyńska – Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej 

poinformowała – Komisja Gospodarki Komunalnej zaopiniowała pozytywnie 

proponowane zmiany w budżecie. 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:  

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr XVI/126/2012 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 7. 2) 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

samodzielnego Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Strawczynie za rok 

2011. 

                                                                                                                                        

Pani Katarzyna Staszewska - Przewodnicząca Komisji Statutowej poinformowała – 

połączone Komisje Statutowa i Samorządowa zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały. 
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Pani Anna Dziewanowska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała – 

połączone Komisje Budżetu i Inwestycji i Rewizyjna zaopiniowały pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Pani Teresa Raczyńska – Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej 

poinformowała – Komisja Gospodarki Komunalnej zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały. 

 

Projekt uchwały został przegłosowany: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr XVI/127/2012 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 7. 3) 

Projekt uchwały w sprawie nadania statutu samodzielnego Samorządowego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Strawczynie. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował – Pan Grzegorz Midak - Kierownik SZOZ-u 

złożył pisemny wniosek o wprowadzenie autopoprawki w załączniku do projektu 

uchwały polegającej na wykreśleniu w § 14 dotychczasowych ustępów nr: 2, 3 i 4,       

a dodaniu ustępu nr 2 o treści: „Skład jednostek organizacyjnych Zakładu określa 

regulamin organizacyjny”. Chodzi o to, aby w statucie nie wymieniać wszystkich 

jednostek organizacyjnych, ponieważ będzie to uciążliwe - w przypadku potrzeby 

wprowadzenia jakichkolwiek zmian, trzeba będzie zwoływać sesję Rady Gminy. 

Wszystkie jednostki organizacyjne będą wymienione w regulaminie organizacyjnym 

Zakładu - dokumencie wewnętrznym ustalanym przez Kierownika SZOZ-u (wniosek  

z dnia 17.05.2012 r. w zał.).  

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawką: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 
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Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr XVI/128/2012 z autopoprawką podjęto 

jednogłośnie. 

 

Ad. 7. 4) 

Projekt uchwały sprawie przekazania mienia komunalnego sołectwa 

Strawczynek. 

 

Pan Przewodniczący obrad wyjaśnił – projekt uchwały został wycofany z porządku 

obrad. Sołtysi sygnalizują problem dotyczący świetlic wiejskich i dobrze by było, 

ażeby Dyrektor Samorządowego Centrum spotkał się z sołtysami i wspólnie 

dopracowali zasady nadzoru nad świetlicami. 

 

Ad. 7. 5)  

Projekt uchwały w sprawie Regulaminu Nadania Tytułu „ZASŁUŻONY DLA 

GMINY STRAWCZYN”. 

 

Pani Elżbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy poinformowała – jedna z Komisji Rady 

Gminy złożyła wniosek o powołanie Kapituły przyznającej Tytuł „Zasłużony dla 

Gminy Strawczyn”, w związku z tym w imieniu Wójta Gminy zgłaszam autopoprawkę 

polegającą na dopisaniu treści o powołaniu Kapituły przyznającej ten Tytuł, imienny 

skład Kapituły określi Wójt Gminy Zarządzeniem, ale prosi Radę Gminy o ustalenie 

kto powinien być w Kapitule i z ilu osób ma się składać?  

 

Pani Anna Dziewanowska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej zaproponowała 

skład pięcioosobowy. 

 

Radni zaproponowali, aby w skład Kapituły przyznającej Tytuł „Zasłużony dla Gminy 

Strawczyn” wchodzili: 

1) Wójt Gminy jako Przewodniczący Kapituły, 

2) wiceprzewodniczący Rady Gminy, 

3) członek Rady Pożytku Publicznego, 
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4) dyrektor szkoły, 

5) sołtys. 

 

W § 3 projektu Regulaminu nadania Tytułu „Zasłużony dla Gminy Strawczyn” 

wprowadzona została poprawka polegająca na dodaniu ustępów nr 4 i 5 o treści: 

„4. Tytuł „Zasłużony dla Gminy Strawczyn” przyznaje Kapituła w składzie: 

1) Wójt Gminy – Przewodniczący Kapituły, 

2) wiceprzewodniczący Rady Gminy, 

3) członek Rady Pożytku Publicznego, 

4) dyrektor szkoły, 

5) sołtys. 

5. Imienny skład Kapituły powołuje Wójt Gminy Zarządzeniem.”  

 

Projekt uchwały w sprawie Regulaminu Nadania Tytułu „ZASŁUŻONY DLA 

GMINY STRAWCZYN” z w/w poprawką został przegłosowany: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr XVI/129/2012 wraz z poprawką podjęto 

jednogłośnie. 

 

Ad. 7. 6)  

Projekt uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki                       

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2012. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że wszystkie Komisje Rady Gminy 

zaopiniowały pozytywnie zaproponowane zmiany do Gminnego Programu… 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Podjęto jednogłośnie uchwałę Nr XVI/130/2012. 
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Ad. 8.  

Sprawozdanie Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 

2011 r. (w zał.). 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że wszystkie Komisje Rady Gminy 

zaopiniowały pozytywnie przedłożone sprawozdanie. 

 

Przegłosowano sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Strawczynie za rok 2011: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad. 9.  

Sprawozdanie na temat oceny zasobów pomocy społecznej w Gminie 

Strawczyn (w zał.). 

 

Uwagi i zapytania nie wpłynęły. 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie w/w sprawozdanie: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Rada Gminy przyjęła jednogłośnie ocenę zasobów pomocy 

społecznej w Gminie Strawczyn. 

 

Ad. 10.  

Sprawozdania z pracy Komisji Rady Gminy, Rady Gminy, Rady Społecznej 

samodzielnego Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Strawczynie za 2011 r. 

 

Przegłosowano sprawozdanie z pracy Komisji Budżetu i Inwestycji Rady Gminy                 

w Strawczynie za 2011 r. (w zał.): 
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- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie. 

 

Przegłosowano sprawozdanie z pracy Komisji Samorządowej za 2011 r. (w zał.): 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie. 

 

Przegłosowano sprawozdanie z pracy Komisji Statutowej za 2011 r. (w zał.): 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie. 

 

Przegłosowano sprawozdanie Komisji Rewizyjnej za 2011 r. (w zał.): 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie. 

 

Przegłosowano sprawozdanie z pracy Komisji Gospodarki Komunalnej za 2011 r.             

(w zał.): 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie. 

 

Przegłosowano sprawozdanie z pracy Rady Gminy w Strawczynie za 2011 r. (w zał.): 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie. 
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Przegłosowano sprawozdanie z pracy Rady Społecznej samodzielnego 

Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Strawczynie za 2011 r. (w zał.): 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 11.  

Stanowisko Rady Gminy w Strawczynie w sprawie przyznania telewizji 

TRWAM miejsca na multipleksie cyfrowym. 

 

Nie zgłoszono wniosków i zapytań. 

 

Rada Gminy przyjęła stanowisko w sprawie przyznania telewizji TRWAM miejsca na 

multipleksie cyfrowym (w zał.). 

 

Ad. 12.  

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

 

Pani Elżbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy poinformowała, że Pan Wójt przyjmuje 

do realizacji wniosek mieszkańców Oblęgora dotyczący zamontowania progów 

zwalniających na ulicach Huta Górna i Wiosenna. 

 

Pani Halina Gad – Radna zaproponowała wykonanie progu betonowego, ponieważ 

inne są rozbierane. 

 

Pan Bogdan Woźniak – Radny – jeżeli będzie robiony próg zwalniający, to jedynie 

betonowy, albo asfaltowy. Nie zdaje egzaminu zamontowanie progu zwalniającego           

z gumy na wkręty, jest drogi, a za 2 – 3 dni tego progu już nie będzie, poniesiemy 

tylko koszty. Odnośnie bezpieczeństwa, to nie zgadzam się z zamontowaniem progów, 

bo ważniejsze jest zdrowie człowieka, jeśli przyspieszy, to na progu zwalniającym 
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wyrzuci go i przyspieszy śmierć. Wystarczy wstawić znak określający ograniczenie 

prędkości.  

 

Pan Tadeusz Czarnecki – Wiceprzewodniczący Rady Gminy poinformował, że                   

w Oblęgorze jest jeden z takich progów zwalniających przynajmniej od roku i do dnia 

dzisiejszego jest w całości.  

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował – wniosek jest przyjęty do realizacji, a jak 

będzie wykonany zdecydują fachowcy. 

 

Ad. 13.  

Komunikaty i ogłoszenia. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że następna sesja Rady Gminy odbędzie się 

ok. 20 czerwca br., będzie to sesja absolutoryjna, ponadto Rada Gminy musi uchwalić 

zmianę do przyjętego programu ochrony bezpańskich zwierząt. 

Ustalił z Panem Markiem Gosem – Posłem na Sejm RP, że jesienią br. będzie 

zorganizowana wycieczka radnych i sołtysów do Parlamentu.   

 

Pani Anna Dziewanowska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała – 

jutro między godz. 12
00

 a 13
00

 będzie audycja w „Radio Kielce” na temat naszej 

Gminy. Zaprosiła do zwiedzenia wystawy otwartej w Muzeum Diecezjalnym             

w Kielcach pt. „Rodzina Sienkiewiczów w służbie Ojczyźnie”. Są tam wystawione 

eksponaty, które nigdzie nie były do tej pory pokazywane.  

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał pismo Komitetu Założycielskiego Stowarzyszenia 

„SZKOŁA PO SĄSIEDZKU” z siedzibą w Kuźniakach, z prośbą o przekazanie 

działki nr 47 wraz z budynkiem szkolnym Stowarzyszeniu z zamiarem prowadzenia 

szkoły podstawowej (pismo z dnia 18.05.2012 r. w zał.).  
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Ad. 14. 

Zakończenie sesji.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Pan Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął XVI sesję, która rozpoczęła się, o godz. 13
00

, a zakończyła o godz. 14
15

. 

 

 

Protokołowała:   Sekretarz obrad:            Przewodniczący obrad: 

 

Anna Michalska   Tadeusz Kukulski  inż. Stanisław Zdyb 

 

 


